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Ekonom odhaluje, jak bude CBDC vypadat (a lidem se
to nebude líbit)

infokuryr.cz/n/2023/08/03/ekonom-odhaluje-jak-bude-cbdc-vypadat-a-lidem-se-to-nebude-libit

Centrální banky mají plán na spuštění digitální měny centrální
banky, ale jak přesně bude takové CBDC vypadat?

Nemluví se o tom, protože by se to lidem nelíbilo, řekl ekonom
Richard Werner v rozhovoru s Tomem Zwitserem na Mezinárodním
vědeckém summitu 2022.
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Profesor Werner se z různých zdrojů dozvěděl, že několik
centrálních bank již pracuje na vývoji CBDC. Digitální měna je velká
asi jako zrnko rýže.

Bývalý globální lídr WEF pro zítřek a nyní informátor, ekonom
profesor Richard Werner vysvětluje, jak – podle jeho zdrojů – budou
CBDC nakonec uloženy na malých mikročipech implantovaných pod
kůži a jak bude univerzální základní příjem použit k tomu, aby lidé
přijmout tento vážný zásah do jejich svobody, soukromí a tělesné
autonomie.

Toto zrnko rýže je vaše digitální identita, vaše peněženka, váš pas,
vaše klíče a tak dále.

Již nějakou dobu můžete bezkontaktně platit kartou EC. Člověk si
tak zvykne na bezkontaktní platbu rukou, kdy se zrnko rýže
implantuje pod kůži,“ říká profesor Werner.

Pro mnohé je to příliš daleko, takže centrální banky chtějí lidi
přesvědčit. Od roku 2015 se elity, miliardáři a lidé ze Světového
ekonomického fóra náhle stali silnými zastánci univerzálního
základního příjmu.

Proč teď? Protože nyní máme technologii pro implantabilní čip, říká
Werner.

Bill Gates například v roce 2017 řekl, že univerzální základní příjem
je dobrý nápad, ale na jeho realizaci je ještě příliš brzy. Stále něco
chybělo: digitální identita. Byl představen v době Covidu!
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